

# GALERIE BERND KUGLER

## **INTERMEZZO I**

MADELEINE BOSCHAN, ANDRÉ BUTZER, HOLGER ENDRES, ERWIN GROSS, ELKE SILVIA KRSTUFEK, RENÉ LUCKHARDT, CHRISTINE MOLDRICKX, JOSEF ZEKOFF

31.03.2020 – 24.04.2020

[Please scroll down for english version](#)

### Presstext

Aufgrund der Corona-Krise und den damit verbundenen Maßnahmen unserer Regierung, die wir ausdrücklich befürworten und unterstützen, hält auch unsere Galerie ihre Räumlichkeiten in Innsbruck vorübergehend geschlossen. Wir sind aber weiterhin über unsere Website zu erreichen, die wir fortlaufend aktualisieren.

Unsere Galerie sieht sich selbstverständlich auch während der Krise unseren Künstlern, Kunstsammlern und interessierten Besuchern und nicht zuletzt der Gegenwartskunst verpflichtet. Wir setzen darum im Rahmen der momentanen Bedingungen unsere Arbeit fort. Das bedeutet zwar Einschränkungen, aber, wie wir überzeugt sind, auch Gelegenheiten für positive Signale. Wir freuen uns daher, trotz der Krise ein fortlaufendes Ausstellungsprogramm bieten zu können, das man auf unserer Website verfolgen kann. Auf Anfrage versenden wir gerne eine PDF mit Abbildungen und näheren Informationen.

Die Ausstellungsreihe „Intermezzo I und II“ präsentiert eine Auswahl an Arbeiten aus unserem Galeriebestand. Alle Werke stammen von Künstlerinnen und Künstlern, mit denen unsere Galerie in den letzten Jahren zusammengearbeitet hat. „Intermezzo I“ zeigt neben Arbeiten von österreichischen Positionen, Elke Silvia Krstufek und Josef Zekoff, auch Werke von Madeleine Boschan und René Luckhardt (beide Berlin), Holger Endres (Mannheim/Paris), Erwin Gross (Karlsruhe), Christine Moldrickx (Amsterdam) und André Butzer (Los Angeles).

## GALERIE BERND KUGLER

### **INTERMEZZO I**

MADELEINE BOSCHAN, ANDRÉ BUTZER, HOLGER ENDRES, ERWIN GROSS, ELKE SILVIA KRSTUFEK, RENÉ LUCKHARDT, CHRISTINE MOLDRICKX, JOSEF ZEKOFF

31.03.2020 – 24.04.2020

Press release

Due to the Corona crisis and the associated measures by our government, which we expressly approve and support, our gallery space in Innsbruck is temporarily closed. However, we can still be reached via our website, which we continuously update.

Our gallery is of course committed to our artists, art collectors and interested visitors and, last but not least, to contemporary art, even during the crisis. We are therefore continuing our work under the current circumstances. While this implies limitations, we are convinced that it also offers opportunities for positive signals. We are therefore pleased to be able to offer an ongoing exhibition program despite the crisis, which can be followed on our website. We are happy to send you a PDF with images and further information on request.

The exhibition series "Intermezzo I and II" presents a selection of works from our gallery inventory. All works are by artists with whom our gallery has collaborated in recent years. "Intermezzo I" shows works by Austrian positions, Elke Silvia Krystufek and Josef Zekoff, as well as works by Madeleine Boschan and René Luckhardt (both Berlin), Holger Endres (Mannheim/Paris), Erwin Gross (Karlsruhe), Christine Moldrickx (Amsterdam) and André Butzer (Los Angeles).

The title refers on the one hand to the interruption of the regular program due to the situation. On the other hand, it signals our optimism that, despite these circumstances, this time will end. In doing so, we hope to contribute a little to making this period as meaningful as possible for all of us. We hope to maintain inspiration, be it in art or in everyday life, so as not to get discouraged.